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Interpelacje
l, Na proitrg miesz,kanca ul. Mielgcinskiei

zlvracam sig o zmiang omakowania pionowego w ul. Brzezinowej 4cz4cej
sig z.ul. Mielgciriskq naprzeciwko jego posesji. Chodzi o poprawg
bezpieczenstwa w ruchu drogowym w tym rejonie. Ten mieszkaniec zwracal
sig do Urzgdu Miasta , wyrazajqc zaniepokojenie jego rodziny rnoZliwoiciq
uszkodzenia ich domu przez rczpgdzane pojazdy samochodowe,
sporvodowane chocia2by przez nie wlafciwe oznakowanie pionowe. Zastgpca
prezydenta pani Magdalena Korporak-Kaczorowska w rozmowie z nim
podzielala jego poglqd w tej sprawie. Natomiast odpow-iedz z wy-dziafu
Inwestycji Urzgdu Miasta jest dla niego niekorzystne, bo stwieidza, ze
oznakowanie w tym rejonie zbudowano prawidlowo.
Z mojego rozeznania i obserwacji tego miejsca wynik4 ie znakdrogowy o
ustqpieniu pierwsz.erisrwa prz.ejazdu ul. Mielgcinsliej jest postawior[ zbyt
blisko wspomnianej ulicy a dodatkowo.iest czgdciowo zasionigty pn"z inny
mak oznaczai*cy wejdcie dta pieszych. przesunigcie o I 0 lub i i ;;;;,;;"
znaku 1 g6rg ulicy Brzezinowej nie stanowi zbyt duzych koszt6w u "
poprawiloby komforr rodziny panstw a i Lezpieczeristwa w ruchu
drogowym w tym terenie. Ograniczenie widoczno$ci 

^utu 
* tym rejonie

mo2e doprowadzid donieszczgitiwego wypadku i nie mo2na ougur*liro*uc
sfusmych obaw mieszkaric6w w tym zakiesie.2' w imieniu pracownik6w obslugi i Administracii Szkol i przedszloli,
zwrac{rm sig z pytaniem, dlaczego jeszcze nie otrzymali nale2nych podwy2ek
wynagrodz_enia z tych dodatkowych irodk6w zapiianych * u.h*uti '
!1!_atowej Rady Miasca Wloclawek w kwocie SSO ryr. zl pod.jqtel 12 ntarca
201 8r.

3' Pr11ze o naprawg odcinka.chodnika na ul. wiejskie.i od nr 67 do skrzy2owania

^ luli:? Zbiegniewskq po nieparzyste.i stronie.
Czy 

.Urz4d. 
Miasta.bgdzie aplikowal w najblizsrym czasie do projektu ,,Czyste

ryYt..iT:- - wymiana piec6w, potlobnie jak do projektu OZn zai.oftcz.:nnego
30.04 201 8r. Majqc na uwadze ochrong powietrza iduze zainter*sowanie

T,::l]fl *ymian4 srarych piec6w na nowe niskoemisy.ine urz4dzeni4
IaKrc ozlatanla z-e slrony Urzgdu Miasta uwa2amy za koniecme.

{::',::t:?.9.?: ttEko.pi:g 1l !" I wojew6dztiego Funduszu ochrony
Drooowrska l uospcdarki wodnej w Toruniu w ramach prodramu Rpb na rata20t4-2020.


